
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy v Červeníku, ktoré sa uskutočnilo dňa 10. 03. 2023 o 17:00 hod. 

v budove Základnej školy s materskou školou, Osloboditeľov 9, Červeník. 

 

Prítomní: členovia RŠ podľa priloženej prezenčnej listiny – 6 z 11 

                Veronika Červená, Pavol Šimunič, Mgr. Milena Adamčíková, Mgr. art. Klaudia 

Šimuničová, Mgr. Dušana Vančová – ospravedlnení 

hostia: PaedDr. Jarmila Gáborová, riaditeľka ZŠ s MŠ Červeník 

   

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácie o realizácii a priebehu výchovno-vzdelávacieho procesu za 1. polrok 

2022/2023 

3. Rozpočet pre rok 2023 

      4. Výročná správa Rady školy za rok 2022 

5. Rôzne, diskusia 

6. Záver 

 

Bod 1 

Zasadnutie otvorila a prítomných privítala Mgr. Andrea Doková, predsedníčka Rady školy.  

Zapisovateľkou bola zvolená Mgr. Marcela Blašková a overovateľmi Samuel Kovarský  

a Michal Mihálik. Na úvod informovala o členoch Rady školy, ktorí sa ospravedlnili z účasti 

na zasadnutí. 

 

Bod 2 

Riaditeľka školy informovala o realizácii a priebehu výchovno-vzdelávacieho procesu  

za 1. polrok 2022/2023. Oboznámila členov Rady školy o aktivitách, ktoré boli realizované 

v 1. polroku a o plánovaných aktivitách na 2. polrok. Všetky dôležité informácie týkajúce sa 

výchovno-vzdelávacieho procesu sú zákonným zástupcom detí materskej školy a žiakom 

základnej školy dané na vedomie prostredníctvom stránky školy a EduPagu.  

 

Bod 3 

K rozpočtu ekonómka školy uviedla, že finančné prostriedky na prenesené kompetencie boli 

schválené v tom znení, ako bol daný návrh rozpočtu a ktorý bol zverejnený na stránke obce 



Červeník a prvé úpravy rozpočtu budú až na základe oznámenia o výške normatívnych 

finančných prostriedkov na rok 2023 a na základe oznámení o pridelení nenormatívnych 

finančných prostriedkov. 

Rozpočet originálnych kompetencií bol síce schválený podľa predloženého návrhu rozpočtu 

školy, ale pokiaľ nebude schválené Všeobecne záväzné nariadenie určuje výšku a účel 

použitia dotácie na mzdy, odvody a prevádzku na dieťa materskej školy, školského klubu detí, 

potenciálnych stravníkov a výšku dotácie zriaďovateľovi neštátneho školského zariadenia 

zriadeného na území poskytovateľa, bude naša MŠ, ŠJ a ŠKD dostávať financie len vo výške 

1/12 minuloročného schváleného rozpočtu.  

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 1/2023 

Rada školy berie na vedomie rozpočet školy na rok 2023. 

 

Bod 4 

Predsedníčka Rady školy stručne vyhodnotila jej činnosť, nakoľko celé znenie Výročnej 

správy Rady školy dostali členovia Rady škole pred jej konaním. Predsedníčka Rady školy 

poďakovala všetkým členom za zodpovedný prístup a doterajšiu spoluprácu. 

K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 2/2023 

Rada školy jednohlasne schvaľuje Výročnú správu Rady školy.  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod 5 

V diskusii členovia Rady školy riešili možnosť úprav pozemku pri hlavnom vstupe do 

základnej školy prostredníctvom brigád, ktoré by sa mohli konať v mesiaci apríl.  

Predsedníčka Rady školy v diskusii navrhla, aby sa k Štatútu rady školy vypracoval dodatok, 

ktorým sa zruší v článku 9 bol číslo 2: Zriaďovateľ poskytuje na zasadnutie rady školy 

vhodnú miestnosť, podľa možností zabezpečuje materiálno-technické vybavenie 

a zabezpečuje zverejnenie oznámení o zasadnutí rady školy a výročné správy rady školy na 

svojom webovom sídle. Riaditeľ školy prekladá rade školy príslušné materiály spravidla 

v písomnej forme. 

 



K uvedenému bolo prijaté uznesenie: 

Uznesenie č. 3/2023 

Rada školy jednohlasne schvaľuje návrh predsedníčky Rady školy.  

Za: 6 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Bod 6 

Bolo prijaté tri uznesenia k bodom 3, 4 a k návrhu predsedníčky školy uvedenom v bode 5. 

 

Bod 7 

Mgr. Andrea Doková poďakovala za prítomnosť na rade školy. 

 

Zapísala:        Mgr. Marcela Blašková 

Overovatelia:  Michal Mihálik  

                       Samuel Kovarský 

Schválil:             Mgr. Andrea Doková, predseda RŠ 

 

 

 

 

 

 Mgr. Andrea Doková v. r. 

      predseda RŠ 

 

 

 


